

《单词百科:instilling是什么意思?instilling怎么发音?instilling的解释和用法》

英语单词instilling是什么意思?instilling怎么读?instilling怎么发音?简答网为您整理了instilling的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



instilling怎么读

instilling的读音:[ns't l ŋ]

instilling的意思

1、v.逐渐使某人获得(某种可取的品质),逐步灌输(instil的现在分词);逐渐使某人获得(某种可取的品质),逐步灌输(instill的现在分词);

instilling的近义词

1、inculcation n.灌输,谆谆教诲;

2、ingraining 灌化

instilling的双语例句

1、The motive of the executions would be to instil fear.

执行死刑的动机是要灌输恐惧。

2、The screams of the wounded and dying were something to instil fear into the stoutest heart.

受伤者垂死者的尖叫，令最勇敢的人都胆战心惊。

3、More important than English, however, is instilling Chinese students with an American-style approach to education, said Amy Niesz, an English instructor at the academy.

然而，比英语语言教学更重要的是，逐步培养中国学习惯美式教育方法，麻省国际学院的教师艾米尼兹说。美国留学课堂强调创造性与批判性思维。

4、Working side by side with the rest of the world in time of difficulty to tackle the international financial crisis, Asia has emerged as an important engine driving world economic recovery and growth. In recent years, Asia has contributed to over 50 percent of global growth, instilling much needed confidence in the world.

亚洲与世界其他地区共克时艰，合作应对国际金融危机，成为拉动世界经济复苏和增长的重要引擎，近年来对世界经济增长的贡献率已超过50%，给世界带来了信心。

5、The mission of the Party's media work is to hold high the banner, provide guidance for the public, focus on the core issues, serve the country's overall interests, unite the general public, instill confidence and pool strength, tell right from wrong and connect China to the world.

党的新闻舆论工作的职责和使命是：高举旗帜、引领导向，围绕中心、服务大局，团结人民、鼓舞士气，成风化人、凝心聚力，澄清谬误、明辨是非，联接中外、沟通世界。

6、Make sure your subordinates understand your sense of urgency and work toward instilling this in all subordinates.

确保你的下属同样具备判断紧急事件意识，在工作中潜移默化地灌输给他们

7、Application of the Graded and Distributed System on the Oil Instilling

分级分布式系统在石油灌装中的应用

8、How do we instill more social values in the industry?

我们如何向该行业灌输更多的社会价值观？

9、They hope that their work will instil a sense of responsibility in children

他们希望自己的工作能够逐步培养起孩子们的一种责任感。

以上是简答网为您整理的instilling怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于instilling的用法

、instilling的释义、instilling的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/instilling>

